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Zápis č. 8 z online jednání Komise pro 
kulturu a památkovou péči Rady Olomouckého 
kraje dne 3. 2. 2022 (Webex) 
 
 

Přítomni: Nepřítomni (neomluveni): 

Hryzbilová Monika, Ing. 
Hecsková Lucie, Ing. 
Galová Lada, Mgr. 
Macek Josef, Dis. 
Horký Jaromír 
Čermák Barbora, Mgr. 
Hanáčková Andrea, Doc. Mgr., Ph.D. 
Auer Radovan 
Hasa Miroslav 
John František, RNDr. Mgr., Ph.D. 
Komárek Vít 
Sokolová Milada, Ing. 
Ťulpík Josef, Ing. – předseda 
Žmolíková Renáta, Ing. 
 
 

 
 

 

 Omluveni: 

 Bouchal Leon, Mgr. 
Morávek Lukáš, Mgr. 
Ševčík Otakar 
 
 
 

 Hosté: 
Žůrek Jan Bc., radní pro kulturu a památkovou 
péči 
Flora Petr, Ing., vedoucí OSKPP 
Sychra David, vedoucí oddělení kultury 
OSKPP 

  Soušková Sabina, Mgr., vedoucí oddělení  
památkové péče OSKPP  
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Program: 

 
1. Zahájení jednání 

2. Schválení programu jednání 

3. Schválení plánu práce, termínů jednotlivých komisí 

4. Různé 

 

1. Zahájení jednání 

Předseda Ing. Josef Ťulpík zahájil jednání, přivítal přítomné,.  

Je přítomno 14 členů komise, tato je usnášeníschopná.  

 

2. Program byl schválen bez připomínek. 

 

3. Schválení plánu práce, termínů jednotlivých komisí 

3.1. 

16. 3. 2022 - Hodnocení přijatých žádostí v dotačních programech kultury a památkové péče 
14. 4.2022 - Podněty členů komise 
16. 6. 2022 - Výjezdní jednání komise – Javorník, Růžové údolí 
25. 8. 2022 - Hodnocení přijatých žádostí v dotačních programech v oblasti kultury (PPK 2. 
kolo) 
13. 10. 2022 - Výjezdní jednání komise 
24. 11. 2022 - Projednání pravidel dotačních programů v oblasti kultury a památkové péče na 
rok 2023 
8. 12. 2022 - Předvánoční setkání komise. 
 

3.2. Radní Bc. Jan Žůrek informoval, že žádosti o dotace, které splní všechny formální 

požadavky budou od 21. 2. 2022 elektronicky zpřístupněny v MS Teams. 

Předseda komise Ing. Josef Ťulpík uvedl, že žádosti díky tomuto systému budou 

přístupné  24hod denně. 

 

 

4. Různé 

Proběhla diskuze o nastavení systému hodnocení žádostí o poskytnutí dotací v oblasti 

kultury a památkové péče. Pravidla jsou nastavena transparentním způsobem. 

Doc. Andrea Hanáčková ocenila současné nastavení hodnocení žádostí o poskytnutí 

dotací. 

Radní Bc. Jan Žůrek uvedl, že se pracuje na technickém zdokonalení systému 

podávání žádostí, tak aby do budoucna nedocházelo ke komplikacím. 

Předseda komise Ing. Josef Ťulpík vyzval přítomné členy komise, aby e-mailem 

zasílali své podněty ohledně technických nedostatků, které byly při podávání žádostí 

zaznamenány. 

Pozn. Svůj podnět zaslala Mgr. Lada Galová. Byl předán OIT k řešení. 
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Závěr jednání 

Předseda poděkoval přítomným za aktivní účast a ukončil schůzi. 

Příští jednání komise se uskuteční 16. 3. 2022, pozvánka bude členům komise 

s předstihem zaslána. 

 

V Olomouci 4. 3. 2022 

Zapsala: Mgr. Sabina Soušková                       

 

 

 

        Ing. Josef Ťulpík, v. r. 

                                                                                        předseda komise 

 

Vyjádření garanta:  

 
 


